
Til stede:   
Bård Lassen 8A (vara) 
Anders Stousland Kristensen 8B 
Linn Bay Gundersen 8C (vara) 
Åse Førsvoll 9A (vara) 
Tor Dehli 9B 
Markus Reisvaag 10A 
Kristian Strøm 10B 
Kari Lunøe-Nielsen 10C 
 

Møtereferat FAU Tangvall skole 
 
 
 
Dato: 17. oktober 2023 kl.18-20 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sak 18/2023 Godkjenning av saksliste og referat fra forrige møte 
Godkjent.  
 
Sak 19/2023 Valg av nestleder 
Tor Dehli 9B er valgt til nestleder 
 
Sak 20/2023 Gjennomgang av vedtekter, fokusområder og mandat 
Vedtektene for FAU ble gjennomgått. Mindre endringer. Sendes ut på e-post i etterkant. 
Taushetserklæring signeres av hver enkelt i møtet. 
Generell gjennomgang av hva FAU er, hvilke hovedoppgaver FAU har og forholdet mellom 
FAU og skolen. 
 
 
Sak 21/2023 Saker fra rektor/skole 
Skolen er godt i gang i høst. «Barnesykdommer» i nytt bygg, men er nå i stor grad i orden.  
 
Ikke klar løsning før tidligst høsten 2024 for de lærerne som er ansatt på Nygård skole, men 
som følger opp elever på Tangvall (fra Kompetanseavd) når det gjelder arbeidsgiveransvar. 
 
Høysesong for utviklingssamtaler fremover. 
 
Samarbeid UiA, «Ungt entreprenørskap» og kommunen jobbes det med. Jobbes også med 
praksis for PPU-studenter uke 9 og 10. 
 



Fornyelser av lærerbøker i enkelte fag, bl. a matte og spansk. Naturfag skal ha nytt læreverk, 
men er ikke landet ennå. Nye læreplaner skaper behovet for nye bøker, og dette er et 
ressurs-spørsmål. Det er ikke penger til å fornye alle læreverk når det er behov for dette. 
 
Diskusjon om faglige ressurser til elevene. Noe er bøker, noe er kopiert opp og noe er 
digitale ressurser. Det er til dels krevende for foreldre å hjelpe sine barn da det ikke alltid er 
tydelig hvor man finner det faglige grunnlaget for et tema/fag. Rektor følger opp og melder 
tilbake. 
Salg av godteri: Det er kjent at noen elever på 8.klasse har solgt godteri til andre elever. 
Noen elever har opparbeidet seg «gjeld» pga dette.  
 
 
Sak 22/2023 Saker fra FAU/SU/SMU/Komfug 
Skolemiljø: Elevrådet skal se på hvilke fokusområder det er ønskelig at skolen skal ha 
inneværende skoleår. 
 
 
Sak 23/2023 Inntaksforskriften til videregående opplæring 
Saken skal behandles i Fylkestinget 18.desember. I mellomtiden vil vi i FAU ta kontakt med 
medlemmer i Fylkestinget for å få en oversikt over hvilke parti som er for og mot.  
 
 
Sak 24/2023 Eventuelt 
Det er foreløpig ikke satt i gang Aktiv skole på 8.klasse. Uansett må det søkes dispensasjon 
for utenlandsturer, og foreløpig ligger det an til at Tangvall får innvilget en slik søknad. 
10.klasse sin tur nå høst var veldig bra. Vi håper at Aktiv skole fortsetter. 
 
 
 
Kristian Strøm 
sekretær 


